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Abstract:

This field study aimed to identify the effects of the use of Facebook by Algerian students about
their cultural identity , by an intentional sample application, with at least 147 students from Oum El
Bouaghi University, by questionnaire. The study concluded that many of the most important results
are: The results showed that the majority of respondents prefer to use the dialect in this site, and prefer
foreign letters written even more than writing Arabic script.

- The determinants of cultural identity among students- study sample- represented in Islam First,
Montherland and the Arabic language.

Keywords: social networks, the site "Facebook™”, the cultural identity

Resume:

Cette etude visait a identifier les effets de l'utilisation de Facebook comme modele par les
étudiants algériens sur leur identité culturelle, par une demande d'échantillonnage intentionnelle, avec
au moins 147 étudiants de I'Université Oum EI Bouaghi, par questionnaire. L'étude a conclu que :- La
majorité des répondants préférent utiliser le dialecte dans ce site, et préférent la transcription.- Les
déterminants de I'identité culturelle chez les étudiants - étude d'échantillon - représentés dans I'lslam
Tout d'abord, puis I’ Algérie puis la langue arabe.

Mots-clés: les réseaux sociaux, le site "Facebook", l'identité culturelle.
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